

Kurzvita von Hansueli Stamm

Dr. Hansueli Stamm, geboren 20.09.1966, ist Ökonom und diplomierter Handelslehrer. Er hat in Zürich und Basel studiert und 2005 über ein institutionenökonomisches Thema an der Universität Freiburg im Breisgau zum Dr. rer. pol. promoviert. Neben diversen Einsätzen als Handels- und Informatiklehrer war er von 1999 bis 2006 Mitarbeiter des volkswirtschaftlichen Stabs der Konzernleitung von Novartis in Basel. Nach einem Abstecher in das Management des Lehrbetriebs im wirtschaftswissenschaftlichen Departement der Fernfachhochschule Schweiz arbeitet er seit Mitte 2008 als Leiter der Stabsstelle Ökonomie am Eidgenössischen Institut für Geistiges Eigentum in Bern. Daneben hat er diverse Lehraufträge, so unterrichtet er z.B. an der Universität St. Gallen „Law and Economics of Intellectual Property“.

Short CV of Hansueli Stamm, Swiss Federal Institute of Intellectual Property

Dr Hansueli Stamm, born on 20.09.1966, is the Chief Economist at the Swiss Federal Institute of Intellectual Property (IPI). He studied at the University of Basel, graduated as an economist and certified teacher of commercial subjects, and holds a PhD in Economics from the University of Freiburg im Breisgau. From 1999 to 2006 he worked as a member of the economic think tank of the executive board of Novartis in Basel. After two years of managing the teaching activities of the Economics Department of the Fernfachhochschule Schweiz, he joined the IPI in 2008. In addition to his duties at the IPI, he teaches at different institutions, and since 2010 he has had a lectureship in “Law and Economics of Intellectual Property” at the University of St. Gallen.